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− Sales and invoicing are made by every manufacturer directly. 

− La vente et la facturation sont directes faites par chaque usine. 

− Der Verkauf und die Rechnungsstellung sind direkt, d.h. sie werden von jedem Hersteller für die 

von ihm erzeugten Produkte ausgeführt. 
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               Nebbiuno, May 2021 

 

Dear Sirs, 
 

We are glad to submit you our documentation. They are several catalogues, which show the items manufactured 

by the respective factories. 
 

For those who do not know us, we must present ourselves. Since 1975 we are charged with these business, 

managed by the family: the father (Francesco) and the children (Ferdinando and Ilaria). 
 

To complete the presentation: 
 

1. All the factories are only specialized in the sole manufacturing of the items that are represented in their 

catalogue. 

2. The sales are direct from every factory. Each firm will invoice its own sales. (It is impossible to group in 

an only invoice items manufactured by two or more firms). 

3. Our duties consist in co-ordinate the commercial activity of these factories. These manufacturers are of 

middle-little dimensions (with some exception). 
 

Our co-operation offers some advantages: an only interlocutor for several products and firms; an important point 

of reference on the spot specialized in the production; a co-operation every time and for everything you need. 
 

On your demand, we are able to send you some additional information, some offers and samples. 

About some offers, we beg you to indicate us: items, denominations, catalogues, pages and quantities. 
 

Besides, we are glad to present you an exemplification of the machines that you could be interesting for faucets' 

machining and finishing. The complete documentation is available on your request. 
 

On your demand, if you indicate us your specific request about the machines you are interested, we will submit 

you our best proposal that is more suitable to your requirements. 
We can assure you that all these suppliers of machines are well known and their customers are all over the world. 

 

We are at your disposal for further information and we give you our best regards. 

 

Ilaria Cacciatori 
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Nebbiuno, Mai 2021 

 

 

Messieurs, 

 

Nous avons le plaisir de vous envoyer notre documentation. Il s’agit des plusieurs catalogues qui présentent les produits 

fabriqués par les usines respectives. 

 

Pour ceux qui nous ne connaissent pas, nous avons le devoir de nous présenter. Depuis 1975, nous sommes chargés de ces 

affaires, gérées par la famille : le père (Francesco) et les enfants (Ferdinando et Ilaria).  

 

Et pour compléter la présentation, nous vous précisons que : 

 

1. chaque usine est uniquement spécialisée dans la seule fabrication des articles insérés dans son catalogue ; 

2. les ventes sont directes par chaque usine. Chaque usine facturera ses ventes. (Il n’est pas possible de grouper dans 

une seule facture des produits de deux ou plusieurs fabricants) ; 

3. nos fonctions consistent à coordonner l’activité commerciale de ces usines. Les usines ont des dimensions 

moyennes-petites (avec des exceptions). 

 

Notre collaboration présente beaucoup d’avantages : un seul interlocuteur pour plusieurs produits et usines ; un important 

appui au site spécialisé dans la fabrication et la coopération chaque fois qu’il le faut ! 

 

Sur votre demande nous sommes en mesure de vous envoyer tous renseignements complémentaires, des offres et des 

échantillons. 

Pour ces offres, nous vous prions de nous spécifier : articles, dénominations, catalogues, pages et quantités. 

 

En plus, nous avons le plaisir de vous soumettre une exemplification des machines auxquelles vous pourriez être intéressés 

pour l’usinage et la finition des robinets. La documentation complète est disponible sur votre demande 

 

Si vous nous indiquez votre particulier demande concernant les machines auxquelles vous êtes intéressés, nous vous 

enverrons notre meilleure proposition qui sera plus correspondant à votre requête. 

 

Nous vous assurons que toutes ces usines, fabricantes des machines, sont bien connues et que leurs clients sont dans le 

monde entier.   

 

Nous restons à votre disposition pour tous renseignements complémentaires et nous vous prions de trouver ici, Messieurs, 

l’expression de nos sentiments les meilleurs. 

 

Ilaria Cacciatori 
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Catalogue 8 
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Traditional 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Item Broach x h Threading diameter 

V03/78x20V 8x20   9 4MA 16 

V03/B8x24V 8x24   6,5 3/16W 16 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Item Broach x h Threading diameter 

V010/78x20V 8x20   9 4MA 16 

V010/B8x24V 8x24   6,5 3/16W 16 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Item Broach x h Threading diameter 

V020/78x20P 8x20   9 4MA 18 

V020/B8x24P 8x24   6,5 3/16W 18 
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Various 

 

 

 

Headworks 
Traditional 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Item Broach x h Threading diameter 

V020/78x20VG 8x20 11,7 4MA 16 

 

Ceramic disks 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Item Broach x h Threading 

V180/75x20D-S 75x20 9 4MA 

V180/8x24D-S 8x24 6,5 3/16W 

VCR/75x20D-S 75x20 9 4MA 

VRC/8x24D-S 8x24 6,5 3/16W 

 

Under washbasin 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Item square Threading diameter 

0304 5 4MA 10 
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Various 

 

 

 

Wing nuts 
Available materials: stainless steel, brass, steel, aluminium 
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